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علاقه مندان به اخبار و اطلاعات مرتبط با بولتن رشته ها و بافته ها مي توانند كليه مطالب بولتن را در سايت انجمن صنايع نساجى ايران 
به آدرس www.aiti.ir مشاهده فرمايند. 

 (ديدگاه ها و نظرات چاپ شده در بولتن لزوماً نظر بولتن رشته ها و بافته ها نمي باشد.)

محمد مروج حسينى رييس هيات مديره انجمن نساجى ايران 
در گفتگو باخبرنگار اقتصادى باشگاه خبرنگاران جوان، گفت: 
ركود يكى از مشكلات اساسى صنايع كشور است و دركنار 
آن عدم ارائه تسهيلات و امكانات از سوى بانك ها به صنايع، 

وخامت اوضاع را تشديد كرده است.
وى ادامه داد: برطرف نشدن مشكلات بانكى جهت نقل و 
انتقالات بين المللى ، ضعف در صادرات محصولات صنعتى 
محصولات  داشت:  اذعان  حسينى  مروج  است.  زده  رقم  را 
كننده،  توليد  مهم  كشورهاى  با  مقايسه  در  كشور  نساجى 
به  توجهى ها  بى  از  امر  اين  علت  و  ندارد  چندانى  مرغوبيت 
اين صنعت نشات مي گيرد كه نارضايتى فعالان اين حوزه را 
نيز به دنبال داشته است. وى با اشاره به اينكه صنعت نساجى 
مي برد،  رنج  روزآمد،  تكنولوژى  و  تجهيزات  نبود  از  كشور 
مصرف  ميزان  صنعت  اين  در  قديمى  آلات  ماشين  افزود: 
بهره  ميزان  و  برده  بالا  را  كالا  شده  تمام  هزينه  و  انرژى 
ورى را كاهش داده و مجموعه اين عوامل قدرت رقابت اين 

صنعت در بازارهاى جهانى را زير سوال برده است.
ارائه  درخصوص  ايران  نساجى  انجمن  مديره  هيات  رييس 
چشم  واقعى  صنعتگر  يك  گفت:  صنعتگران،  به  تسهيلات 
به دريافت كمك از دولت و يا بانك ندارد؛ اگر ركود برطرف 

شود تامين سرمايه خود به خود صورت مي گيرد.
وى اذعان داشت: در حال حاضر صنعت نساجى با 35 تا 40 
درصد ظرفيت كارمى كند و در صورت بازگشت رونق به بازار 

قابليت رسيدن به ظرفيت  صددرصد وجود دارد. 
مروج حسينى تاكيدكرد: مشكل اقتصادى كشور با وفاق ملى 
همه  شدن  نظر  هم  مستلزم  امر  اين  تحقق  و  مي شود  حل 

دست اندركاران اداره كننده كشور است.

رئيس هيات مديره انجمن صنايع نساجى ايران:

گره کور صنعت نساجی با صادرات  باز مي شود

ادامه در صفحه 2

كاهش  كه  است  معتقد  ايران  نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل 
تخصيص ارز مبادله اى اقدام درست و منطقى است اما بايد به شكل 
تدريجى اتفاق بيفتد تا آسيب هاى آن در فضاى اقتصادى بروز نكند.
محمد مهدى رئيس زاده اظهار كرد: مدتى است كه موضوع كاهش 
تخصيص ارز مبادله اى در صنايع مختلف مطرح شده است و كاهش 
اين نوع ارز گامى در جهت يكسان سازى نرخ ارز است. به عنوان 
نمونه اين اقدام از سال گذشته در صنايع نساجى آغاز شد و بسيارى از 
مواردى كه پيش از اين ارز مبادله اى دريافت مي كردند همگى تبديل 
به ارز متقاضى شدند. وى ادامه داد: كاهش تخصيص ارز مبادله اى 
اقدام درست و منطقى است اما بايد به تدريج صورت بگيرد، چرا كه 
هنوز شرايط كامل براى يكسان سازى نرخ ارز در كشور اتفاق نيفتاده 
است. وى با اشاره به برخى از مضرات تخصيص ارز مبادله اى تصريح 
كرد: تخصيص ارز مبادله اى به بخشى از صنايع مي تواند باعث ايجاد 
نوعى رانت شود؛ به عنوان نمونه در صنعت نساجى از مواد اوليه اى 
مانند مواد پتروشيمى استفاده مي شود. استفاده كردن از ارز مبادله اى 
براى مواد پتروشيمى عملا باعث خواهد شد كه سود هنگفتى در 
بخش صنايع بالا دستى صنعت يعنى بخش پتروشيمى شكل گيرد، 
در حالى كه بخش نساجى كه مصرف كننده اين مواد است چنين 

ارز  اگر  كه  حالى  در  ندارد.   سودى  اصلا  گاهى  يا  ندارد  را  سودى 
متقاضى از بخش بالا دستى به سمت بخش هاى پايين دستى باشد 
اين مسئله به وجود نمى آيد و توازن بهترى بين حلقه هاى مختلف ارز 
از ابتدا تا انتها به وجود مي آيد. وى اضافه كرد: در مجموع اين اقدام 
گام درستى در جهت يكسان سازى نرخ ارز است اما نياز است كه 
اين كار به تدريج صورت بگيرد، چرا كه اگر به يكباره ارز مبادله اى 
حذف شود و كليه واردات با ارز متقاضى انجام شود باعث مي شود 
به شكل ناگهانى تقاضا در بازار افزايش پيدا كند و اگر بازار نتواند 

جوابگو باشد نرخ ارز دچار شوك مي شود و افزايش پيدا مي كند. 

فرش ماشينى يكى از فعال ترين بخش هاى صنعت نساجى و به نوعى 
مي دانيد  كه  همانطور  و  مى شود  محسوب  صنعت  اين  لوكوموتيو 
بهترين كيفيت فرش ماشينى در سطح دنيا متعلق به ايران است و 
همانطور كه فرش دستبافت دنيا از ابتدا مديون ايرانى ها بوده و هست 

امروزه فرش ماشينى ايران هم در دنيا طلايه دار كيفيت است.
خلاقيت توليدكنندگان فرش ماشينى ايران در حوزه طراحى و بافت، 
موجب پيشرفت چشمگيرى در سطح تكنولوژى توليد ماشين آلات اين 
صنعت گرديده و سازندگان ماشين آلات بافندگى را به سمت توليداتى 
با بافت شبيه دستبافت (Hand Look) و تراكم هاى بالا(1200 شانه 
معادل 84رچ) سوق داده است البته لازم به توضيح است كه اين قبيل 
اقدامات هرچند صنعت فرش ماشينى را متحول نموده است اما باعث 
رقابت سخت ميان توليدكنندگان فرش ماشينى در ايران و كاهش 
حاشيه سود آنها گرديده و ناخواسته آب را به آسياب سازندگان اين 
ماشين آلات ريخته است. سازندگان ماشين آلات فرش ماشينى نيز از 
اين فرصت بيشترين بهره را برده و هرچند ماه يك ماشين با تراكم و 
تعداد رنگ بالاتر ارائه داده و هنوز توليدكننده ايرانى ماشين جديدش 
را راه اندازى ننموده است كه ماشين جديد ديگرى از سوى فروشنده 
معرفى مى گردد و عملاً توليدكنندگان همواره آنجه را كه به عنوان 
درآمد ساليانه كسب نموده اند با اشتياق كامل به سازندگان ماشين آلات 
بافندگى جهت خريد ماشين آلات جديد تقديم مى نمايند، در حالى كه 
با ورود ماشين آلات جديد ماشين آلات قبلى به دليل ركود اقتصادى از 

توجيه اقتصادى خارج شده و ديگر سودآور نيستند.
بطور كلى دلايل ركود اقتصادى حاكم بر كشور را مى توان اينگونه 

تحليل نمود:
1. ركود بازار داخلى به جهت تحريم هاى بين المللى

برخلاف آنچه برخى گفتند پس از برجام بازارها رونق خواهند يافت، 
از همان ابتدا كارشناسان اقتصادى بر اين نظر بودند كه اثرات مثبت 

و  افتاد  نخواهد  اتفاق  ايران  اقتصاد  در  مدت  كوتاه  در  توافق  اين 
طبيعى است كه رفع كامل تحريم ها زمان چند ساله اى را مى طلبد.

2. ركود بازار ايران ناشى از عوامل داخلى
در  ايران  اقتصاد   ، اديب  محمدحسين  دكتر  پيش بينى  مطابق 
سال هاى 95 و 96 دوران سختى را سپرى خواهد نمود به نحوى 

كه حدود 80درصد فعالين اقتصادى حذف خواهند شد. 
3. كاهش قدرت خريد مصرف كنندگان

جامعه   C2 و C1 از طبقه عمده مصرف كنندگان فرش ماشينى 
در  زياد  تورم  به دليل  كه  هستند  كارمندان  و  يعنى حقوق بگيران 
دولت قبلى و عدم تطابق آن با افزايش حقوق جامعه قدرت خريد 
مردم كاهش يافته و طبيعى است كه فرش از جمله كالاهاى با 

اولويت اصلى در سبد خانوار نيست.
4. انتخابات رياست جمهورى پيش رو

انتخابات رياست جمهورى نيز يكى از عوامل عدم سرمايه گذارى 
آينده  فعالان اقتصادى از  جديد در بازار است كه به دليل نگرانى 
سياسى كشور عمده منابع مالى در بانكها به صورت سپرده بلوكه شده 
است و يا تبديل به ملك بدون هيچگونه ساخت و سازى گرديده 

كه عملاً بر ركود اقتصادى تا سال آينده مى افزايد.

دبيركل انجمن صنايع نساجى ايران:

مهندس على فرهى عضو هيات مديره  انجمن صنايع نساجى ايران:

سود هنگفت بخش بالادست پتروشيمی با يک مصوبه

تداوم سايه رکود بر صنعت فرش ماشينی حداقل تا دو سال آينده

قابل توجه اعضاى محترم 
 انجمن صنايع نساجى ايران

مجمع عمومى عادى ساليانه 
انجمن صنايع نساجي ايران روز 

دوشنبه مورخ 1395/04/28 
ساعت 17 در طبقه دهم اتاق 

بازرگانى، صنايع، معادن و 
كشاورزى ايران 
برگزار خواهد شد.
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خبر

اهم مذاكرات نشست هيات مديره 
نهصد و چهارمين نشست هيات مديره انجمن صنايع نساجي 
ايران با حضور اكثريت اعضا در روز يكشنبه مورخ 95/03/23 
در محل ساختمان شماره دو انجمن تشكيل و موارد زير مورد 

بحث و بررسي قرار گرفت:
1- تعرفه پيشنهادى دبيرخانه براى اخذ آگهى تبليغاتى براى سايت به 

شرح پيوست به تصويب هيأت مديره رسيد.
3- آقاى رئيس زاده استعلام نظر اتاق بازرگانى در خصوص پيشنهاد 
احراز فعاليت خاص واردكنندگان پارچه پيش از صدور كارت بازرگانى 
(موضوع نامه شماره 43/2427/ص مورخ 95/03/16 اتاق بازرگانى 
از  مختصرى  گزارش  ارائه  با  را  ايران)  كشاورزى  و  معادن  صنايع، 
ديدگاه ساير تشكلها به اطلاع هيأت مديره محترم رساندند. دكتر 
شيبانى پيشنهاد دادند كه انجمن طى نامه رسمى به اتاق بازرگانى 
ايران خواستار توجه و دقت بيشتر اتاقهاى بازرگانى به صدور كارتهاى 
بازرگانى در اين موضوع شود. همچنين مهندس شهلايى پيشنهاد 
دادند كه مخاطب مكاتبه انجمن در اين خصوص ،ستاد فرماندهى 
اقتصاد مقاومتى باشد و همچنين فعاليت مطالعاتى و آمارى توسط 
انجمن صورت پذيرد تا ليستى از كارتهاى بازرگانى صادر شده به 
همراه آمار و ارقام مربوط به سن، جنسيت و تحصيلات و محل زندگى 
و محل صدور دارندگان كارتهاى بازرگانى استخراج گردد. در نهايت 
مقرر شد تا رونوشت مكاتبه انجمن در خصوص كارت بازرگانى براى 
نهادهاى مرتبط نظير ستاد اقتصاد مقاومتى، اتاق بازرگانى ايران و ستاد 

مبارزه با قاچاق كالا و ارز نيز ارسال گردد.
5- خلاصه اى از سخنرانى دكتر محمدحسين اديب توسط مهندس 
آقاى  توسط  آن  كامل  متن  شد  مقرر  كه  گرديد  قرائت  مقصودى 

مهندس امامى رئوف در سايت انجمن قرار گيرد. 
6- مهندس فرهى توضيحاتى در خصوص مشكلات ايجاد شده 
تحت  فروشگاههاى  براى  انتظامى  نيروى  اماكن  اداره  طرف  از 
مديريتشان و به تبع آن براى ساير همكاران در خصوص افزايش 
و  فرمودند  ارائه  رمضان  مبارك  درماه  فروشگاهها  كارى  ساعت 
خواستار برخورد جدى تر انجمن و ايجاد هماهنگى بيشتر براى اعضا 

در اين موضوع شدند. 
برند  جهانى  ثبت  خصوص  در  توضيحاتى  زاده  رئيس  آقاى   -7
نساجى  صنايع  كل  اداره  دفتر  طريق  از  معتبر  صنعتى  واحدهاى 
و پوشاك به دفتر حمايت از مالكيت صنعتى ارائه فرمودند و آقاى 
مهندس فرهى در اين رابطه خواستار مساعدت بيشتر وزارتخانه از 

بعد هزينه اى شدند. 
رتبه  واحد  مسئول  مورخ 95/03/11  شماره 95/19/70/ر  نامه   -8
بندى اتاق مطرح و توسط اعضا خواستار پيگيرى انجمن در خصوص 

توضيحات بيشتر اتاق از مزاياى قانونى اين رتبه بندى شدند. 
9- ساعت 17/30 طبق قرار قبلى جناب آقاى هاكوپيان رئيس هيأت 
مديره انجن صنايع پوشاك ايران به همراه تعدادى از اعضاى هيأت 

مديره آن انجمن در جلسه حضور يافتند. 
پس از خير مقدم توسط آقاى مهندس مروج و رئيس زاده، جناب آقاى 
هاكوپيان مطالبى را مطرح فرمودند و از هدف مشترك تشكل هاى 
نساجى ولزوم بازنگرى در عملكرد و رفتار تشكل ها سخن گفتند و 
پيشنهاد دادند كه فعاليت هاى انجمن صنايع نساجى ايران در حوزه 
پوشاك در سطح همكارى با هيأت مديره انجمن صنايع پوشاك ايران 

برگزار شود نه درسطح اعضاى آن. 
هاى  دهه  طول  در  اينكه  بيان  با  هاكوپيان  آقاى  جناب  همچنين 
گذشته به صنعت پوشاك كشور اجحاف شده است از انجمن صنايع 
نساجى ايران خواستند از امروز به بعد انجمن صنايع پوشاك را تقويت 

كنند تا بتواند به جايگاه واقعى خود دست يابد. 

غائبين آقايان
بهروز  دكتر  حكيمى،  مصطفى  بصيرى،مهندس  جمشيد  مهندس 

محمدى، محمدرضا مقدم، آقاى رضا لاجوردى، عليرضا لقمان.

ادامه از صفحه 1

جلوگيری پاساژداران از عرضه پوشاک ايرانی 
خوددارى  از  پوشاك  فروشندگان  و  توليدكنندگان  اتحاديه  رئيس 

پاساژداران از عرضه پوشاك ايرانى در اين مراكز خريد خبر داد. 
خبرنگار  با  اختصاصى  گفتگوى  در  شيرازى  آقاحسين  ابوالقاسم 
در  سنگين  اجاره هاى  تعيين  به  اشاره  با  سيما  و  صدا  خبرگزارى 
اجاره  گفت:   پوشاك  قيمت  افزايش  در  ارقام  اين  تاثير  و  پاساژها 
مغازه ها از 40 ميليون تا 100 ميليون تومان تعيين مي شود كه اين 
ارقام سبب تعيين ماليات هاى سنگين است. وى با اشاره به ضرورت 
ساماندهى پاساژها با ايجاد يك مديريت كلان در وزارت صنعت، 
هزينه  تامين  كرد:  تصريح  استاندارى  و  كشور  وزارت  شهردارى، 

كرايه و ماليات مستلزم افزايش قيمت اجناس در بازار است.
رئيس اتحاديه توليدكنندگان و فروشندگان پوشاك،  پرداخت عوارض 
گوناگون به شهردارى را از ديگر مشكلات اين صنف دانست و گفت: 
هزينه ها  اين  از  بخشى  مشاغل  و  پسماند  تابلو،  نوسازى،  عوارض 

هستند كه توليدكنندگان و فروشندگان بايد به شهردارى پرداخت 
پوشاك  صنف  براى  كار  فضاى  ناامنى  به  اشاره  با  شيرازى  كنند. 
سبب  كه  شهردارى  مختلف  طرح هاى  مالياتى،  مشكلات  افزود: 
جمع آورى تابلوها مي شود و هزينه تامين اجتماعى از عوامل ناامن 
شدن فضاى كار براى اين صنف است كه سبب ايجاد هزينه هاى 
سربار افزايش قيمت تمام شده و كم توانى توليدكنندگان براى رقابت 
با توليدكنندگان خارجى است. وى با اشاره به ارائه خدمات گسترده 
از سوى كشورهاى مختلف به عرضه كنندگان برند خارجى در ايران 
ادامه داد:  صاحبان برندهاى خارجى پوشاك ملزم به ارائه كالاهاى 
مجاز هستند در غير اين صورت از طريق اماكن با آنها مقابله مي شود. 
رئيس اتحاديه توليدكنندگان و فروشندگان پوشاك افزود: در صورت 
موافقت شهردار براى ساخت پاساژ ويژه  عرضه پوشاك ايرانى اين 

بخش حمايت مي شود و بازار پوشاك رونق مي گيرد.

رئيس هيات مديره جامعه صنعت كفش ايران علاوه بر انتقاد از بالا بودن 
قاچاق كفش به ويژه كفش هاى ورزشى، تصريح كرد كه شرايط نابرابر 
توليدات داخلى و كالاهاى خارجى درحالى است كه حضور واحدهاى 

صنفى در طرح تسهيلات احياگر صنعت در هاله اى از ابهام قرار دارد. 
به گزارش بازار خبر، على لشگرى با اشاره به طرح هاى حمايت از 
صنايع كوچك و متوسط گفت: تاكنون كسى از توليدكنندگان موفق 
به طور  و  است  نشده  دولت  طرف  از  حمايتى  وام هاى  دريافت  به 
خاص در بحث اعطاى وام هاى احياگر صنايع كوچك و متوسط تا 
سقف سه ميليارد تومان هم به نظر نمى رسد كه واحدهاى صنعتى و 
صنفى كه پروانه فعاليت خود را از طريق اصناف و اتحاديه ها دريافت 
كرده اند، بتوانند از آن استفاده كنند. وى در ادامه با بيان اين كه ساختار 
بانك هاى داخلى براى حمايت از توليد و صنايع كوچك و متوسط 
طراحى نشده است، اظهار كرد: در موضوع توليد بسيارى از صنايع 
داخلى ما را صنايع كوچك و متوسط و حتى در حيطه اى مانند توليد 
كفش، كارگاه هاى توليدى خانگى تشكيل مى دهند و اين در حالى 
است كه بيشتر تسهيلات توليدى بانك ها براى اعطاى وام به صنايع 
بزرگ طراحى شده است. رئيس هيات مديره جامعه صنعت كفش 
ايران با اشاره به موضوع قاچاق و واردات بى رويه كفش ها اضافه كرد: 
يكى از معضلات اساسى بازار كفش موضوع قاچاق است؛ به طورى 
كه در ساليان قبل و در حال حاضر هم با آن روبرو هستيم و آمار 

نشان مى دهد قاچاق كفش هاى ورزشى بيشترين حجم قاچاق را در 
بين محصولات كفش به خود اختصاص داده است. لشگرى ادامه 
داد: امروز با پديده جديدى روبرو هستيم به عنوان قاچاق قانونى و از 
طرفى مشاهده مى كنيم كه كفش هاى خارجى از مبادى مناطق آزاد 
وارد كشور مى شوند و قانون گمركى سرزمين مادر را رعايت نمى كنند. 
وى درباره  واردات بى رويه و بازار غير قابل رقابت كفش هاى خارجى 
تصريح كرد: برخى شركت هاى خارجى با عقد قرارداد توليد در مناطق 
آزاد اقدام به واردات مواد اوليه با تعرفه صفر به آن مناطق مى كنند و 
پس از مونتاژ بيش از ميزانى كه بايد صادرات انجام دهند از طريق 
قوانين مناطق آزاد محصولات خود را با تعرفه اى پايين تر از 55 درصد 
تعرفه سرزمين مادر وارد بازار ايران مى كنند. رئيس هيات مديره جامعه 
صنعت كفش ايران با اشاره به شرايط توليد داخلى آن را غيرقابل 
رقابت با محصولات خارجى توصيف و اظهار كرد: با فرض برابر بودن 
تمام شرايط توليد اعم از بهره بانكى، تورم و غيره توليدكننده داخلى 
ملزم به پرداخت 9 درصد ماليات بر ارزش افزوده است كه جنس 
قاچاق اين 9 درصد را ندارد و در اين شرايط يك دهم نسبت به جنس 
ايرانى ارزان تر است. لشگرى ادامه داد: كنترل واردات و فراهم كردن 
شرايط مناسب براى توليد داخلى از طريق خدمات بانكى مناسب و 
وام هاى ارزان قيمت و همچنين ايجاد بازارهاى صادراتى، تنها مسيرى 

است كه رونق را مى تواند به توليدات داخلى برگرداند.

کفش های ورزشی صدرنشين کفش های قاچاق 

تداوم سايه رکود بر صنعت فرش ماشينی حداقل تا دو سال آينده
5. توليد فرش ماشينى بيشتر از تقاضا است.

و  اخير  سال هاى  در  ماشينى  فرش  مناسب  سود  حاشيه  دليل  به 
بازگشت خوب سرمايه آن طى سال هاى قبل، سرمايه گذارى زيادى 
يافته  توجهى  قابل  افزايش  توليد  و  است  گرديده  صنعت  اين  در 
است. حال آنكه تقاضا در ايران افزايش چندانى نيافته است. ضمن 
اينكه رشد جمعيت در ايران پايين است و ميزان ازدواج در ايران 
كاهش يافته است و فرهنگ مصرف فرش از فرشهاى بزرگ پارچه 

به فرشهاى كوچك پارچه در حال تغيير است .
6. مشكلات صادرات فرش ماشينى به قوت خود باقيست
مشكل  بزرگ ترين  همچنان  ها  بانك  طريق  از  وجه  انتقال  عدم 
وجه  واريز  نيز  خريداران  عمده  آنكه  حال  است.  صادركنندگان 
خريدهاى خود از را طريق صرافى ها و با محدوديت هاى قانونى 
شركتى  حساب  به  وجه  واريز  براى  حتى  و  مي دهند  انجام  بسيار 
غير از شركت فروشنده فرش نيزمحدوديت است. ضمن اينكه ساير 
مسائل سياسى نظير تيرگى روابط با كشورهاى عربى نيز بخشى 

ديگر از بازار فرش ايران را دستخوش ركود كرده است.
7. كاهش قدرت رقابت ايران با رقباى تُرك

عدم افزايش منطقى دلار طى يكسال جارى و بهره بالاى بانكى 
در مقايسه با تورم داخلى و سخت گيرى مالياتى براى توليدكنندگان، 
از جمله مشكلاتى است كه رقباى ترك ما توانسته اند در سالهاى 

گذشته بر آن فائق آيند، بطوريكه دولت تركيه نرخ بهره خود را 
ويژه  حمايت  مورد  را  پوشاك  و  نساجى  صنعت  و  داده  كاهش 
قرارمى دهد و به دنبال ركود اقتصاد جهانى قدرت برابرى لير تركيه 
را در مقابل دلار كاهش داد تا قدرت صادرات محصولات خود را 

تقويت نمايد.
8. ركود جهانى و كاهش تقاضا در تمامى كشورها

ركود  اصلى،  علت  كه  است  حاكم  نسبى  ركود  دنيا  سراسر  در 
هرچند  است.  چين  و  اروپا  آمريكا،  مانند  دنيا  بزرگ  اقتصادهاى 
كشورهاى  اما  نموده  سپرى  را  خود  ركود  اصلى  دوران  آمريكا 
اروپايى همچنان در ركود هستند و رشد اقتصادى كشور چين نيز 
كاهش يافته و طبيعى است كه ساير اقتصادهاى جهان نيز متأثر 
از آنها ركود را تجربه نمايند. به طور خلاصه پيش بينى اينجانب 
با ارزيابى موارد فوق اينست كه ركود در فرش ماشينى حداقل تا 
پايان سال 96 باقى خواهد ماند و حاشيه سود فرش ماشينى به 
حداقل ممكن كاهش خواهد يافت. همچنين بخش قابل توجهى 
از ظرفيت اين صنعت غيرفعال خواهد شد. لذا توصيه مى كنم كه 
توليدكنندگان براى سرمايه گذارى مجدد احتياط بيشترى نمايند وبه 
صورت انفرادى يا گروهى در زمينه صادرات فعال تر شوند.همچنين 
نوآورى و خلاقيت را با ارائه محصولات جديد در سرلوحه امور خود 

قراردهند تا بتوانند دوران بحران را سپرى نمايند.
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ساخت نخستين شهرک صنعتی خارجی از سوی ترک ها در ايران
اتاق صنعت استانبول، اتاق ايران و شركت شهرك هاى صنعتى در 
اتاق ايران براى ساخت يك شهرك صنعتى با سرمايه گذارى تركيه 
در ايران تفاهم نامه امضا كردند. به گفته رئيس اتاق ايران، قرار است 
ساخت نخستين شهرك صنعتى مستقل تركيه در يكى از استان هاى 
كشور انجام شود و اين نخستين سرمايه گذارى خارجى در شهرك هاى 
صنعتى در ايران است. اين اقدام به دنبال خواسته صنعتگران تركيه 
براى ساخت مجموعه شهرك هاى صنعتى در ايران و به دنبال آن 

سفرهاى پى در پى آنها براى بررسى شرايط انجام مى شود.
هفت شهر از سوى ايران پيشنهاد و در يك ماه گذشته اطلاعاتى بين 
اتاق ايران، اتاق صنعت استانبول و شركت شهرك هاى صنعتى رد وبدل 
شده است و به زودى كار اجرايى آن آغاز خواهد شد. محسن جلال پور در 
بيان جزييات بيشتر اين تفاهم نامه گفت: سرمايه گذارى اوليه ترك ها 10 
ميليارد دلار است كه براى ساخت 140 واحد هزينه خواهد شد. جلال پور 
گفت: 85 درصد نيروى كار در اين شهرك ايرانى خواهند بود و 15 درصد 
باقيمانده از كارشناسان، مهندسان و متخصصان كشور تركيه هستند.
على يزدانى، رئيس هيات مديره و مديرعامل سازمان صنايع كوچك 
به  نامه  تفاهم  اين  امضاى  حاشيه  در  ايران  صنعتى  شهرك هاى  و 
خبرنگاران گفت: ساخت اين شهرك صنعتى در مهرماه آغاز خواهد شد. 
به گفته او در شهريور ماه، هياتى از صنعتكاران تركيه براى انتخاب از 
ميان هفت منطقه اى كه معرفى شده به ايران خواهند  آمد و بلافاصله 
پس از راى نهايى كار اجرايى كليد مى خورد. به گفته يزدانى طراحى و 
زيرساخت ها را تركيه انجام خواهد داد و فعاليت واحدهاى صنعتى در 
نخستين شهرك در حوزه هاى نساجى، صنايع غذايى و فلزى خواهد 
بود. يزدانى بازار صادراتى را محور فعاليت ها در اين شهرك عنوان كرد. 
از سويى ديگر نرخ سود بانكى درشصتمين شوراى گفت وگوى دولت 
و بخش خصوصى مهم ترين محور مذاكرات شوراى گفتگوى دولت و 
بخش خصوصى بود. على طيب نيا در جمع خبرنگاران گفت: بالا بون 
نرخ سود بانكى، ميزان عرضه اندك تسهيلاتى كه قابل اعطا است و 
در نهايت انحراف منابع تسهيلاتى كه مانع از رسيدن تسهيلات به 
توليد كننده واقعى است، سه دغدغه مهم براى ما است. وزير اقتصاد و 
دارايى گفت: ما به دنبال اين هستيم كه هم حجم منابع قابل وام دهى 
را در سيستم بانكى افزايش دهيم و هم نرخ سود بانكى را به سمت 

نرخ مناسب ببريم و هم منابع را به سمت توليد واقعى هدايت كنيم.
او از نزديك شدن نرخ سود بانكى به تورم در يك فاصله سه تا چهار 
واحدى خبر داد. به گفته طيب نيا، بانك ها هم از نرخ سود شاكى هستند 
و آنها هم به اين نتيجه رسيده اند كه بايد كمك كنند نرخ سپرده كاهش 
پيدا كند. طيب نيا گفت: بالا بودن نرخ سود بانكى، فرآيند رشد را با 
مشكل تنگناى اعتبارى مواجه مى كند در حالى كه دولت در سال جارى 
مصمم است، رشد را در اقتصاد كشور نهادينه كند. به گفته وزير اقتصاد 
و دارايى نرخ مناسب براى سود بانكى نرخى است كه فاصله منطقى 
با تورم داشته باشد. او گفت: در حال حاضر تورم نزديك به 10 درصد 

پيش بينى شده و در طول دو ماه آتى تك رقمى خواهد شد.
تلاش ما اين است كه نرخ سود سپرده و تسهيلات نيز سه تا چهار 
واحد با تورم فاصله داشته باشد. على طيب نيا در شوراى گفت وگو در 
بخش ديگرى از سخنانش به انتخابات پيش روى رياست جمهورى 
از  مردم  اعتماد  سلب  براى  دولت  مخالفان  تلاش  از  و  كرد  اشاره 
دولت خبر داد. او هشدار داد: اگر چنين اتفاق ناخوشايندى رخ بدهد، 
همه برنامه هاى دولت از جمله تداوم كاهش تورم و خروج از ركود 
با شكست مواجه مى شود. وزير اقتصاد در ادامه، دستيابى به رشد 
اقتصادى 5 درصدى در سال جارى را امكان پذير دانست و گفت: اما 
رشدى فراگير و پايدار نخواهد بود و عامه مردم آن را لمس نخواهند 
كرد. طيب نيا افزود: به طور قطع امسال شاهد رشد اقتصادى حداقل 
5درصدى خواهيم بود اما نگرانى ما در دولت اين است كه اگر اين 
رشد با افزايش توليد نفت حاصل شود، فراگير و پايدار نخواهد بود و 
روى اشتغال تاثير معنادارى نخواهد گذاشت. وزير اقتصاد و دارايى 
موثرترين  بازار  در  آرامش  درايجاد  را  جامعه  اعتماد  يازدهم  دولت 
عامل دانست و توضيح داد: هم اكنون مخالفان دولت اين مسئله را 
مورد هدف قرار داده اند و در تلاشند تا مسائلى همچون به نتيجه 
رسيدن برجام، كاهش تورم و رشد 3درصدى اقتصادى را كه كارهاى 
كوچكى نبوده است، ناچيز جلوه دهند. وزير اقتصاد و دارايى خطاب به 
فعالان بخش خصوصى گفت: باور ما اين است كه بخش خصوصى 
ما به درجه اى از بلوغ رسيده است كه به جاى انتقاد كردن برنامه هاى 
ايجابى بدهد. اكنون انتظار ما از بخش خصوصى اين است كه به جاى 

نقد كردن، راهكار و برنامه ارائه بدهد.

وضعيت صنايع نساجى خوب نيست. آمار 
زيادى از تعطيلى واحد هاى مختلف اين 
كه  آنچه  اما  مي رسد.  گوش  به  صنعت 
اين  استارت  كه  است  اين  است،  مسلم 
تعطيلى ها، قبل از دولت جديد زده شده 

بود.
البته نبايد تحريم ها را كم اثر دانست. در 

دوران تحريم ها صنعت نساجى ديگر نتوانست ماشين آلات جديد 
وارد كند تا با تكنولوژى هاى روز دنيا منطبق شود. سليقه هاى 
مردم و دنيا تغيير كرده است. در حال حاضر، محصولات پوشاك 
تركيه هم از نظر كيفيت و كميت به صرفه تر شده است و قيمت 
تمام شده پايين ترى دارند. پوشاك اين كشور از نظر طرح و 
نقشه از مطلوبيت بالاترى برخوردار است. به اين ترتيب تركيه 
در توليد پوشاك گوى سبقت را از ايران ربود. همان طور كه 
آمار گمرك نشان مي دهد، بيشترين واردات پوشاك ايران از سه 
كشور چين، امارات و تركيه انجام مي شود. از طرفى هم قيمت 
به  ايرانى  خريداران  تا  شده  باعث  روز  طرح  و  مد  و  شده  تمام 
سمت توليدكننده هاى خارجى بروند. همين مساله هم باعث شده 
تا ركود در بازار حاكم شود و خريدى صورت نگيرد. تمام اين 
مشكلات را بايد كنار مشكلات بانكى، تامين اجتماعى و مسايل 

با  صنعتى  واحد هاى  ديگر  كه  اقتصادى 
آن مواجه هستند قرار داد. از بعد از لغو 
تحريم ها در ژانويه سال 2016، اتفاقاتى 
رخ داد. اما به نتيجه رسيدن آن زمان بر 
است. راهى كه كشورى مثل تركيه رفته 
و ما نتوانسته ايم برويم را بايد در طول 
زمان كوتاهى سپرى كنيم و از تكنولوژى 
روز دنيا بهره ببريم. سيستم بانكى ايران هنوز به سرو سامان قبل 
از تحريم ها برنگشته است. اين موارد را بايد در كنار اتفاقات سال 
91 قرار داد. در اين سال يك مرتبه ارزش پول ملى كاهش پيدا 
كرد. همين مساله منجر شده تا قيمت ماشين آلات گران تمام 
شود. به اين ترتيب حتى توليدكنندگان داخلى هم كه مي خواهند 
ماشين آلات جديد و به روز وارد كنند تا توليدى مدرن تر و به 

صرفه تر داشته باشند هم از پس هزينه ها برنمى آيند.
دولت بايد حمايت كند تا وام ها ارزان قيمت به صنعت نساجى 
پرداخت شود. به هرحال، صنعت نساجى ميزان اشتغال زيادى دارد. 
همچنين اگر واحدى صنعتى تعطيل شود، هزينه راه اندازى دوباره 
اش، خيلى زياد است، اما اگر زمانى كه مشكلى دارد، به آن كمك 
كوچكى شود، راحت تر و سريع تر دوباره به ميدان برمى گردند. به 

هرحال، اگر دولت حمايت نكند، اين واحد تعطيل مي شوند.

وام های ارزان قيمت، راه نجات صنعت نساجی 

ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  اينكه  بيان  با  هنرى  امور  معاون 
كارها  دارد  پوشاك  بخش  در  كه  حمايتى  زمينه  با  اسلامى 
بايد  پوشاك  در  آنچه  است  مي كند،گفت:طبيعى  تسهيل  را 
اتفاق بيفتد در بخش خصوصى است، دولت نگاه قيم مابانه 

در اين بخش ندارد. 
به گزارش خبرنگار فرهنگى خبرگزارى شبستان، على مرادخانى، 
معاون امور هنرى وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامى در نشست 
كارگروه  همت  به  كه  لباس  و  مد  حوزه  فعالان  با  افطارى 
ساماندهى مد و لباس شامگاه چهارشنبه دوم تيرماه در باغ زيبا 
وزارت ارشاد برگزار شد، گفت: اين جلسات كمك به يك همدلى 
مي كند كه كمى ها و كاستى هاى كه ما داريم را  دوستان فعال در 
عرصه مد و لباس به ما تذكر بدهند، اميدوارم آنطورى كه شايسته 

است به عزيزان خدماتى را داشته باشيم.
مجموعه  و  پهناور  فضاى  لباس  و  مد  افزود:  عرصه  وى 
ارشاد  وزارت  در  ان  مشخص  بخش  كه  يك  است  بزرگى 
هويت  منظر  از  را  لباس  و  مد  مقوله  مأموريت  ماست،  در 
خودمان پيگيرى مي كنيم، موضوع لباس يكى از معضلات 
امروز كشور ماست، لباسى كه در چين يا هر جاى ديگرى 
دنيا توليد مي شود با شرايط فرهنگى ما سازگار نيست، بخشى 
مباحث  در  چه  زمان  مقتضيات  به  لباس  مد  و  موضوع  از 

آيينى و چه در مباحث فرهنگى ما برمى گردد.
اظهار  اسلامى  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  هنرى  امور  معاون 
فراهم  را  سازوكارى  نتوانستيم  موارد  از  خيلى  در  ما  داشت: 
كنيم كه توليدكنندگان را از ديد مسايلى كه آنها را در توليد 
زحمت  توليد  بخش  در  ما  كند،  رها  مي كند  مشكل  دچار 
و  خودمان  توسط  مباحث  اين  نگهدارى  در  اما  مي كشيم 

نسل هاى آينده دچار مشكل هستيم.
على مرادخانى خاطر نشان كرد: در حوزه مباحث فرهنگى و 
به خصوص در ديپلماسى فرهنگى يكى از نمادهاى مهم كه 
ما را در انجا مطرح مي كند، مد و لباس است كه ما هويت 
خودمان را چگونه بر اساس آن تعريف مي كنيم.حضور ما در 
بخش هاى مختلف دنيا با همين نماد است، يك كشور را با 
هنر و فرهنگ اش مي شناسند نه با خيابان ها و ساختمان هاى 
بلند،  ايران را با كدام نماد مي شناسند؟ هنوز نمادهايى وجود 
دارد كه ما بتوانيم خودمان را در جامعه جهانى با آنها نشان 
دهيم و اين نمادها را شماها فعالان مد و لباس مي آفرينيد 
ما در وزارت ارشاد اين مهم را پيگيرى مي كنيم.صنعت بايد 
ممزوج با هويت خودمان  شود. رسالت شما رسالت عظيمى 
است اميدوارم در كنار شما در اين زمينه كار كنيم و زحماتتان 

را پاسخگو باشيم.
معاون امور هنرى وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامى همچنين 
گفت: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامى با زمينه حمايتى كه 
در اين بخش دارد  كارها را تسهيل مي كند و طبيعى است 
آنچه در بخش پوشاك بايد اتفاق بيفتد در بخش خصوصى 
است، دولت نگاه قيم مابانه در بخش پوشاك نخواهد داشت، 
شما مي توانيد هويت ملى مان را در اين قالب پياده كنيد تا 

در زمينه هاى فرهنگى خودمان را بهتر بشناسيم.

 نگاه دولت به پوشاک نگاه قيم مآبانه نيست 
حمايتی است 

مرادخانى در نشست با فعالان عرصه مد و لباس: 

در حاشيه شصتمين نشست شوراى گفت وگو، ايران و تركيه تفاهم نامه امضا كردند:

مهندس احمد كيميايى عضو هيات نمايندگان اتاق بازرگانى تهران:



4

برنامه گفت وگوى علمى با موضوع صنعت 
محمد  مهندس  حضور  با  و  ايران  نساجى 
صنايع  انجمن  فنى  معاونت  عميد  كاظم 
مرآتى  اكبر  على  دكتر  ايران،  نساجى 
و  مواد  پژوهشكده  رئيس  و  دانشگاه  استاد 
فناورى هاى پيشرفته در نساجى دانشگاه امير 
كبير و مهندس مجيد نامى مدرس دانشگاه 
و عضو هيئت مديره اتحاديه توليد و صادرات 

نساجى و پوشاك ايران روانه آنتن شد.
به  ابتدا  در  عميد  كاظم  محمد  مهندس 
تاريخچه صنعت نساجى در ايران اشاره كرد 
و گفت: بر اساس نوشته ها و گفته ها قدمت 

فرش دست بافت كه بخشى از نساجى است، بسيار طولانى 
است و دنيا ايران را به اين نام مي شناسند زيرا پايه و اساس 

فرشى كه در دنيا است از صنعت نساجى ايران است.
وى با اشاره به قدمت زياد نساجى ايران خاطرنشان كرد: در 
چند  مي كند.  خودنمايى  ايرانى  فرش هاى  مختلف،  موزه هاى 
صد سال پيش عمدتا مواد اوليه اى كه براى توليد فرش هاى 
دست بافت استفاده مي شد، از پشم بود و عمدتا نيز به صورت 
طبيعى  رنگ  با  كه  آن  رنگرزى  همانند  مي شد  انجام  دستى 

انجام مي گرفت.
معاونت فنى انجمن صنايع نساجى ايران با اشاره به راه اندازى 
در  بافت  دست  فرش  خامه  توليد  براى  صنعتى  واحدهاى 
اصفهان اظهار داشت: در زمان هاى بعد تار و پود فرش ها به 
واحدهاى صنعتى آمد يعنى توليد نخ چله فرش در واحدهاى 
ريسندگى انجام شد كه اين نخ ها عمدتا از پنبه بودند. براى 
اينكه اين نخ را توليد كنند احتياج داشتند، پنبه را به عنوان 
مواد اوليه در واحدهاى ريسندگى تبديل به نخ كنند و سپس 
آن را در چله هايى كه بر روى دار قالى بسته مي شدند، استفاده 

كنيم.
در  مان  گذارى  سرمايه  عمده  كرد:  خاطرنشان  وى 
دوره  اين  در  گرفت.  صورت   50 سال  از  بعد  تقريبا  نساجى 
بافندگى  بخش هاى  ريسندگى،  در  پيشرفته اى  واحدهاى 
تا  شد.  ايجاد  كشور  در  تكميل  و  چاپ  و  رزى  رنگ  هم  و 
بود.  خصوصى  واحدهاى  واحدهايمان،  عمده  انقلاب  از  قبل 
پوشش  تحت  بزرگ،  واحدهاى  از  خيلى  شد  كه  انقلاب 
در  كه  مديريتى  ضعف هاى  علت  به  و  گرفت  قرار  دولت 
انبوه  با  واحدهايمان  داشتيم،  واحدها  اين  كردن  اداره 
به  تقريبا  شدند  محبور  بالا،  خيلى  شده  تمام  قيمت  و  كارگر 
شوند. واگذار  خصوصى  بخش  به  يا  شوند  كشيده  تعطيلى 

عميد به دوران قبل از انقلاب اشاره كرد و افزود: حدود 15 
سال قبل در ارتباط با كليه حوزه هاى نساجى، وضعيت خيلى 
خوبى داشتيم. در توليد نخ هاى پنبه نيز جايگاه خوبى داشتيم 
به طورى در سال 53 پنبه توليدى مان 255 هزار تن بود كه 

اين رقم در حال حاضر به حدود 50 هزار تن رسيده است.
خصوص  در  ادامه  در  دانشگاه  مدرس  نامى  مجيد  مهندس 
وضعيت كنونى صنعت نساجى اظهار داشت: در طول ساليان 
گذشته و در يك برهه اى به دليل تغييرات ساختارى و مديريتى 
كه در شركت هاى بزرگ نساجى صورت گرفت، دچار يك خلا 
در بازار شديم. شركت هاى خصوصى بزرگ و بسيار پيشرفته به 
بخش هاى دولتى واگذار شدند و به دليل سوء مديريت ها اين 
شركت ها كم كم وارد مشكلات فنى، تكنولوژيكى و كيفيتى 
شوند در حالى كه در زمانى از هر نظر بسيار قدرتمند بوديم.
و  رى  چيت  مانند  بزرگى  بسيار  كارخانجات  از  افزود:  وى 
سوء  دليل  به  ديگرى  از  پس  يكى  كه  ببريم  نام  بايد  بافكار 
مديريت ها و مشكلاتى كه در زمينه نو سازى و بازسازى از 

نظر تكنولوژيكى داشتند، دچار معضلات گسترده اى شدند.
بعد  نساجى  صنايع  در  خصوصى  بخش  شدن  فعال  از  وى 
كه  حمايت هايى  با  داشت:  عنوان  و  گفت  سال  چند  طى  از 
بخش  يك  شد،  انجام  صنايع  اين  از  مختلف  سال هاى  در 
خصوصى قوى ولى نه به بزرگى آن مقياسى كه بود، شكل 
گرفت و رشد كرد. يك زمانى صنعت نساجى ما دولتى بود 
ولى الان بيش از 95 درصد صنايع نساجى و پوشاك ايران 
مالكيت  تحت  هم  درصد   5 آن  و  هستند  خصوصى  كاملا 

بعضى بانك ها هستند.
عضو هيئت مديره اتحاديه توليد و صادرات نساجى و پوشاك 
مي كنند  كار  خصوصى  بخش  در  كه  نساجى  صنايع  ايران، 
اين  از  چندانى  حمايت  البته  داشت:  بيان  و  دانست  موفق  را 
صنايع نمى شود ولى با اين وجود توانسته اند در زمينه توليد 

و صادرات به موفقيت هاى زيادى برسند.
گفت:  نساجى  صنعت  مختلف  بخش هاى  به  اشاره  با  وى 
نساجى از كالاى خانگى تا صنايع پوشاك را در بر مي گيرد 
ذهنيت  آن  دارد.  زيادى  بسيار  گستردگى  جهت  همين  به  و 
درباره صنايع نساجى كه گفته مي شود وضعيت خوبى ندارد، 
به دليل سابقه اى است كه از آن دوران به ارث رسيده است 
ولى امروز به دليل خصوصى شدن، وضعيت مناسب ترى پيدا 

كرده اند به ويژه اگر از طرف حاكميت حمايت شوند.
دكتر على اكبر مرآتى استاد دانشگاه در ادامه به تعريف صنعت 
نساجى پرداخت و اظهار داشت: صنعت نساجى و پوشاك يكى 
از رشته صنعت هاى كليدى كشورهاى مختلف بوده و است 
صنعت  اين  ايران  در  است.  جوامع  توليد  اساس  و  ريشه  كه 
صرفه جويى ارزى و ارز آورى قابل توجهى دارد كه با شتاب 
مي شود  تعريف  آن  براى  قبل  از  كه  اهدافى  توجهى،  قابل 

را  به دست مي آورد. 
وى صنعت نساجى را يكى از راهكارى توسعه صنعتى كشور 
دانست و عنوان داشت: اين صنعت با مشاركت 99 درصدى 
اساس  بر  تحقيقات  اين  مي شود.  اداره  خصوصى  بخش 
پژوهش ها روز است و اگر اين تحقيقات انجام نشود، اتفاقات 

بدى براى اين صنعت مي افتد.
در  گفت:  صنعت  اين  به  توجه  لزوم  دلايل  درباره  مرآتى 
اقتصاد  خصوص  در  انقلاب  رهبر  ابلاغى  كلى  سياست هاى 
مقاومتى، از 24 بند اعلام شده، 13 بند آن را نساجى و پوشاك 
كلماتى  به  بند   13 اين  در  مي گيرد.  بر  در  مستقيم  طور  به 
نظير دانش بنيان بودن، بهره ورى، كارآفرينى، ارتقاء كيفيت، 
بر  افزوده  ارزش  و  صادرات  افزايش  توليد،  در  پذيرى  رقابت 

مي خوريم.
نساجى  در  پيشرفته  فناورى هاى  و  مواد  پژوهشكده  رئيس 
دانشگاه امير كبير با تاكيد بر دانش بنيان كردن اين صنعت 
مي تواند  كه  پژوهش هايى  به  توجه  با  مهم  اين  داشت:  بيان 

كاربردى باشد، رخ مي دهد و به دست مي آيد.

بولتن خبری انجمن صنايع نساجی ايران 

طرح و اجرا: فاطمه قياسوند

تلفن: ٢٦٢٠٠١٩٦

فکس: ٢٦٢٠٦٩٠٥
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يادآورى
درخواست اعلام آخرين وضعيت اعضای انجمن 

بدهکار حساب ذخيره ارزی
پيرو اطلاع رسانی مورخ ٩٥/٠٢/٢٧ در خصوص اعلام 
جزئيات آخرين وضعيت اعضای انجمن که به حساب 
ذخيره ارزی بدهکار هستند از اعضای محترم بدهکار 
حساب ذخيره ارزی خواهشمند است جهت پيگيريهای 
بعدی هرچه سريعتر نسبت به ارسال اطلاعات خود به 
دبيرخانه اقدام نمايند. لازم به ذکر است که مسئوليت 
ناشی از تأخير و کوتاهی در ارسال اين اطلاعات متوجه 

واحد مربوطه بوده و از عهده اين انجمن خارج است.

اطلاعيه ارسال تصوير کارت بازرگانی اعضای 
انجمن به دبيرخانه

نساجی  صنايع  انجمن  محترم  اعضای  از  بدينوسيله 
ايران خواهشمنديم در صورت داشتن کارت عضويت 
و يا بازرگانی تصوير آنرا حداکثر تا تاريخ ٩٥/٠٤/١٥ 

به دبيرخانه انجمن ايميل نمائيد.

اطلاعيه

صنعت نساجی خصوصی وقوی در کشورفعال است ولی نه به اندازه ساليان قبل
تبريك

جناب آقاي رضا رحمانى
قائم مقام محترم وزير صنعت، معدن و تجارت در 

امور توليد   
بدين وسيله انتصاب حضرتعالى به اين سمت را 
كه از نشان از حسن سابقه و عملكرد خوب گذشته 
حضرتعالى در حوزه صنعت و بخصوص در دوره 
تصدى رياست كميسيون صنايع و معادن مجلس 
شوراى اسلامى در دوره نهم دارد، تبريك عرض 
نموده و موفقيت حضرتعالى در مسئوليت جديد را از 

درگاه خداوند متعال مسألت داريم.
  هيات مديره و دبيركل انجمن صنايع نساجى ايران


